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گروه اقتصادی -  معاون هماهنگی 
امور عمرانی اســتانداری هرمزگان گفت: 
رفع مشکلات واحدهای هدف گذاری شده 
مسکن مهربندرعباس، تا پایان سال جاری 
با تاکید و پیگیری های اســتاندار هرمزگان 

انجام خواهد شد
رضا مدرس پس از جلســه شورای 

مسکن و بر حسب دستور استاندار هرمزگان 
در جلسه پیگیری وبررسی مشکلات مسکن 
مهر هرمزگان، افــزود: از آنجایی که تاکید 
دکتر همتی استاندار هرمزگان بر این است 
که تا پایان دولت دوازدهم همه  مشکلات 
باقیمانده حوزه میدانی و اداری مسکن مهر 
حل شود و تمامی واحدهای هدف گذاری 

شده در سال۹۹، تحویل متقاضیان شود.وی 
اضافه کرد: بصورت مســتمر این جلسات 
جهت هم افزایی و تسهیل در امور مربوط به 
تعاونی ها و هماهنگی بیشتر با سایر ادارات 

برگزارمی شود.
مدرس خاطرنشــان کــرد: رویکرد 
جهادی استان در جهت رفع هرچه سریعتر 

مشکلات ثبتی واسنادی  واحدهای مسکن 
مهرقابل تقدیر است.وی در پایان تصریح 
کرد: جهت تحویــل واحدهای باقیمانده 
باهمــکاری وهمراهی بانک های عامل ، و 
افزایش سقف تســهیلات روند تکمیل و 
تحویل واحدهای مســکن مهر تسریع می 

شود.

گــروه اقتصــادی - وزیــر جهاد 
کشاورزی گفت: پیشنهاد تشکیل ستاد تنظیم 
بازار در حوزه نهــاده های دامی در وزارت 
جهاد کشاورزی را به هیئت دولت دادیم که 
با توجه به الزامات قانونی توسط معاون اول 

رئیس جمهور تایید شد.
کاظم خاوازی وزیر جهاد کشاورزی 
در جلسه هم اندیشی با تشکل ها، اتحادیه ها 
و انجمن هــای بخش خصوصی با اشــاره 
به این نکته که تولید محصول کشــاورزی 
و صادرات آن باید توســط یک سیاســت 
واحد اداره شــود، خاطرنشــان کرد: از آن 
جایی که وزارت جهاد کشــاورزی در ستاد 
تنظیم بــازار تنها یک عضــو از ۱۴ عضو 
بوده و تصمیم گیری ها بیشــتر معطوف به 

مصرف کننده است، پیشنهاد اجرایی شدن 
تشکیل ستاد تنظیم بازار در حوزه نهاده های 
دامــی در وزارت جهــاد کشــاورزی را به 
هیئت دولت دادیم که توســط معاون اول 

رئیس جمهور تأیید شد.
وی تصریــح کرد: ما افتخار داریم که 
کنار تشکل ها باشیم تا در تصمیم گیری ها با 
هم مشورت کنیم و بتوانیم با همراه شدن با 

هم از تولیدکننده دفاع کنیم.
وزیر جهاد کشــاورزی ادامه داد: قدم 
دوم ما این اســت که صادرات محصولات 
کشاورزی در اختیار ستاد تنظیم بازار تشکیل 
شده در وزارت جهاد کشاورزی قرار گیرد.

خاوازی با اشــاره به مسئله تهاتر در 
محصولات کشاورزی تصریح کرد: مسئله 

تهاتر در هیئت دولت مطرح و تأیید شده و 
باید توسط تشکل ها پیگیری شود که از این 
طریق می توانیم با صادرات مرغ، گوشت و 
محصولات دیگــر مورد نیاز بخش را وارد 

کنیم.
وی افــزود: در بحــث صــادرات 
محصولات کشــاورزی با رایزنی با وزارت 
خارجه مقرر شــد تا رایزن ها و دیپلمات ها 
برای صــادرات محصولات کشــاورزی 
همــکاری بیشــتری کنند.وزیــر جهــاد 
کشــاورزی در رابطه بــا تخصیص ارز به 
واردات نهاده های کشاورزی و دامی عنوان 
کرد: برای واردت جو، ذرت و کنجاله سویا 
ارز دولتی همچنان پابرجا و تمام این کالاها 

جزوه کالاهای اساسی محسوب می شود.

واگــذاری  بــا  رابطــه  در  وی 
تصدی گری هــا به بخش خصوصی اظهار 
کرد: واگذاری ها باید با جزئیات اتفاق بیفتد 
و ما هم سعی می کنیم تا جایی که امکان دارد 

واگذاری ها را پیگیری کنیم.
خاوازی تصریح کــرد: اصلاح نظام 
توزیــع باید در دســتور کار قــرار گیرد و 
مقرر شــده ســامانه بازارگاه با یک سامانه 
دیگر جایگزین شــده تا مشکلات توزیع 
مرتفع شود. وزیر جهاد کشاورزی با اشاره 
به افزایش وزن برخی دام ها در اســتان های 
کشور و نیاز به صادرات بیان کرد: ما در رابطه 
با صادرات دام با معاون امور تولیدات دامی 
جلساتی را داشــته ایم و مقرر شده که این 

موضوع به سرعت ساماندهی شود.

گروه اقتصادی - معاون امور معادن 
و صنایع معدنــی وزارت صنعت، معدن و 
تجارت گفت: خام فروشی مواد معدنی در 
کشور و در استان فارس در حال کنترل است 
و بر اســاس قوانین توانسته ایم با استفاده از 
ظرفیت های اســتان و کشــور به دهمین 
تولیدکننده آلومینیوم در جهان تبدیل شویم.

داریوش اســماعیلی در جمع فعالان 
معادن فارس، در خصوص خام فروشــی 
تاکید کرد: خام فروشی مواد معدنی در کشور 
و در استان فارس در حال کنترل بوده است 
و بر اســاس قوانین توانسته ایم با استفاده از 
ظرفیت های استان و کشور به دهمین تولید 

کننده آلومینیوم در جهان تبدیل شویم.
وی ادامه داد: تبدیل ارزش افزوده مواد 
معدنی در کشور و برطرف کردن نیاز صنایع 
داخلی از جمله سیاست گذاری های داخلی 

وزارتخانه صمت است.

معاون امور معــادن و صنایع معدنی 
وزارت صنعــت، معدن و تجارت در ادامه، 
گفت: اســتان کرمــان دارای ظرفیت های 
مختلفی در زمینه تولید ســنگ های تزئینی 
دارد و اگر ســرمایه گــذاران به دنبال ایجاد 
ارزش افزوده در این بخش هســتند باید با 
برنامه ریزی نسبت به ایجاد صنایع تبدیلی 
در فارس اقدام کنند.اسماعیلی افزود: یکی 
از سیاســت های وزارت خانه این است که 
نسبت به ایجاد ارزش افزوده در بخش های 
مختلف بخصوص سنگ های تزئینی اقدام 
کند از این رو در تلاش اســت تا نسبت به 
جذب سرمایه گذار در این بخش اقدام کند.

معاون امور معــادن و صنایع معدنی 
وزارت صنعــت، معــدن و تجــارت در 
خصــوص سیاســت های کلان وزارت 
صمت نیز اظهار کرد: اولین سیاست گذاری 
ارائه اختیارات به مراکز استان ها است که این 

مهم در حال برنامه ریزی اســت و در تلاش 
هستیم تا با توجه به اجرای مقررات نسبت 
به تخصیص این اختیارات به مراکز استان ها 
اقدام کنیم.اسماعیلی اضافه کرد: اختیاراتی 
که قرار اســت به مراکز استان ها اختصاص 
داده شود در حال احیا شدن بوده و قرار است 

این اختیارات به زودی ابلاغ شود.
معــاون وزیر صمت افــزود: طرح 
کاداستر یا هوشمند سازی اراضی مورد بهره 
برداری قرار گرفته پیشتر در کشور اجرا شد 
که این طرح تنها ۱۵ درصد از ظرفیت آن در 
کشور مورد استفاده قرار گرفت و مقرر شده 
تا به زودی نسبت به افزایش سهم این طرح 

در کشور اقدامات بنیادینی انجام شود.
بخشــنامه های  افزود:  اســماعیلی 
مختلف نه تنها برای بهره برداران بلکه برای 
وزارت خانه نیز مشکل ایجاد کرده است و 
از ابتدای امسال کارگروه مجزایی نسبت به 

بررسی بخش نامه های مختلف اقدام کرده 
است تا بتوان نسبت به کوچک کردن بخش 

نامه ها اقدامات لازم انجام شود.
رئیــس ســازمان صنعــت معدن و 
تجارت فارس هم در این جلســه، تصریح 
کــرد: ٢۶ معدن در منطقه دوکوهک فارس 
ســالانه ۵ میلیون تن مواد معدنی استخراج 
می کنند.حمیدرضا ایزدی بیان کرد: در منطقه 
دو کوهک فارس ٢۵ معدن فعالیت می کنند 
که از این تعداد ٢۱ معدن دارای سنگ شکن 
بوده و مابقی نتوانسته اند مجوزهای لازم را 

برای خرید سنگ شکن جذب کنند.
او اضافه کرد: حقوق دولتی این معادن 
ســالانه بالغ بر یک میلیــارد و ۵٠٠ میلیون 
تومان ارزیابی شده است و بر اساس آمارها 
این معادن بیش از یک هزار و ۵٠ نفر اشتغال 
زایی مســتقیم کرده اند و بالغ بر هزار نفر نیز 

اشتغال غیر مستقیم از این معادن دارند.

گــروه اقتصادی - مدیــر کل دفتر 
توســعه خدمات بازرگانی سازمان توسعه 
تجارت ایــران از تدوین شــیوه نامه های 
پرداخت مشــوق های صادراتی سال ۹۹ در 

سازمان توسعه تجارت ایران خبر داد.
احسان قمری گفت: پیش نویس بسته 
حمایت از صادرات غیر نفتی ســال ۱۳۹۹ 

توسط سرپرست وزارت صنعت، معدن و 
تجارت به ستاد فرماندهی اقتصاد مقاومتی 
ارسال شده و امیدواریم از سوی معاون اول 
رییس جمهور بــه زودی تصویب و ابلاغ 

شود.
وی افزود: شــیوه نامه های پرداخت 
مشــوقهای صادراتی در ســازمان توسعه 

تجارت ایران تدوین شده و پس از اخذ نظر 
و اســتفاده از نظرات کارشناسی بخشهای 
خصوصی و دولتی توسط سرپرست وزارت 
صنعت ، معدن و تجــارت ابلاغ و اجرایی 
خواهد گردید .قمری توســعه صادرات را 
راهبرد اصلی کشور در شرایط فعلی دانست 
و گفت: توسعه صادرات و مدیریت واردات 

از جمله برنامه هــا و اولویتهای چهارگانه 
وزارت صنعت ، معدن و تجارت است.

مدیــر کل دفتــر توســعه خدمات 
بازرگانی تجمیع کلیه مشوقهای صادراتی 
را یکی از نوآوریهای بســته ســال جاری 
عنوان کرد و همکاری کلیه بخشها رادر این 

خصوص را ارزشمند توصیف کرد.
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گــروه اقتصادی - حســین کاظم 
پور، نماینــده فقید ایران در اوپک که بر اثر 
خونریزی مغزی درگذشــت، همواره در 
پشــت صحنه با مذاکــرات در خصوص 
سیاست تولید، نقش سازنده ای را ایفا کرده 
و به وزیران نفت در دولتهای مختلف کمک 

می کرد.
فقدان وی در شرایط حساس تبعات 
ویرانگر پاندمــی ویروس کرونا بر اقتصاد 
جهانی و فشار حداکثری تحریمهای آمریکا 

علیه ایران روی داد.
در حال حاضر امیر حسین زمانی نیا، 
معــاون امور بازرگانی و بین الملل وزارت 
نفت موقتا ســمت نماینده ایران در اوپک 
را برعهده گرفته و جســت و جو برای یک 

جانشین رسمی در جریان است.
وی گفــت: ایران به عنوان یک عضو 
موســس اوپک، همچنان جایگاه مهمی در 
ایــن گروه ایفا می کنــد و اکنون که اتحاد 
اوپک پلاس با روســیه تمدید شده است، 
تکــرار روابط و نفوذی کــه کاظم پور در 
طول سالیان گذشته ایجاد کرده بود، دشوار 

خواهد بود.
ایران در حال حاضر از مشــارکت در 
کاهش تولید اوپک پلاس معاف اســت که 
امتیــاز مذکور در مذاکراتی که کاظم پور در 

اواخر سال ٢٠۱۸ داشت، کسب شد.
زمانی نیا در مصاحبــه با اس اند پی 
گلوبال پلاتس گفت: هر کســی که جای 
کاظــم پــور را بگیرد به مدتــی زمان نیاز 

خواهد شــد تا مثل او عملکرد موثری پیدا 
کند. مطمئنا جانشین وی به خوبی کاظم پور 
نمی تواند عمل کند و اندکی زمان می برد اما 

ایران کارشناسان خوبی دارد.
معــاون وزیــر نفــت در خصوص 
جایگزین کاظم پور و نفوذ وی به خصوص 
در برخورد بــا اعضایی مانند عربســتان 
سعودی یا امارات متحده عربی، به پلاتس 
گفــت: در کل فضای جهانــی و فضا در 
سازمانهای بین المللی دشوار شده است و 
این امر یقینا مشکلات را برای جانشین کاظم 
پور پیچیــده خواهد کرد اما همان طور که 

گفتم ایران کارشناسان خوبی دارد.
وی درباره این که چه عاملی کاظم پور 
را تا این حد موثر کرده بود، پاسخ داد: خط 

سیاسی حسین کاظم پور روشن بود اما وی 
می توانست با هر کسی کار کند، با هر کسی 
بنشــیند و درباره یک مسئله صحبت کرده 
و وی را متوجه کنــد. کاظم پور نه تنها در 
بازار نفت بلکه در مسائل سیاسی داخلی هم 
یک توافق ساز بود. وی یک دیپلمات صادق 
و یک سیاســتمدار صادق بود. صراحت و 
قدرت استدلالش وی را برای همه شناخته 
شده کرده بود. کاظم پور به حقوق وزارت 
نفت نیاز نداشت و این موضوع عامل مهمی 
بــود. وی بارزگان موفقی بود و ظاهرا هیچ 
دستمزدی دریافت نمی کرد و این امر به وی 
آزادی داده بــود تا آنچه را که به عنوان یک 

کارشناس فکر می کند، دنبال کند.
زمانــی نیا درباره این که وزارت نفت 
به دنبال چه کسی برای جانشینی کاظم پور 
است، گفت: خود جست و جو دشوار است 
و دلیل دیگری که جست و جو را دشوارتر 
کرده این اســت که دولت در آخرین سال 
خود اســت و اگر دولــت جدیدی بود که 
هفت هشــت سال پیش رو داشت، در این 
صورت جســت و جوی فــرد مذکور این 
اندازه دشــوار نبود. فضا خوب نیســت و 

بازار نفت مختل شــده است و نقش اوپک 
مانند ســابق نیست اما نقش اوپک و اوپک 
پلاس در ایجاد توازن در قیمتها و بازار نفت 
اهمیت پیدا کرده است. معاون وزیر نفت در 
خصوص نامزدهای این سمت، حاضر نشد 
از کسی نام ببرد اما اظهار کرد که حدود هفت 
تا هشــت کاندیدا در نفت و خارج از حوزه 
نفت وجود دارند که برخی از آنها از وزارت 

خارجه هستند.
وی در خصــوص این که در صورت 
پیشنهاد، آیا تمایل دارد این سمت را بپذیرد، 

پاســخ داد من نماینده موقتی هستم و چند 
روز پیش این موضوع به اوپک اعلام شــد. 
سمتی وجود دارد که باید یک نفر عهده دار 
آن شــود. من و وزیر نفت به دنبال انتخاب 
یــک نفر به عنوان نماینــده ایران در اوپک 
هســتیم و تا زمانی که کسی انتخاب شود، 

این سمت برعهده من خواهد بود.
زمانی نیا در پاســخ به این پرســش 

پلاتــس که از دســت دادن کاظــم پور و 
ســهم ایران از بازار نفت برای شما نگران 
کننده نیســت، اظهار کرد: من مایل نیستم 

از واژه نگران کننده اســتفاده کنم. چالش ما 
افزایش پیدا کرده اســت، تولید اندک بوده 
و بازار بســیار محدود است و تحریمهای 
غیرمنصفانه آمریکا همچنــان علیه ایران 
بکار گرفته می شــود. مصرف نفت کاهش 
پیدا کرده و بیماری کووید ۱۹ مشکلات را 
مضاعف کرده اســت. به همین دلیل است 
که می گویم فضای بین المللی به طور کلی 
شکننده و چالش برانگیز شده است. مسائل 
امنیتی، اقتصادی و نفتی بســیار پیچیده و 

چالش برانگیز شده اند.
نماینــده موقت ایــران در اوپک در 
خصوص نحوه رویارویی ایران با شــرایط 
چالش برانگیز و دفاع از صنعت نفت خود 
گفت: با توجه به این که انتخابات ریاســت 
جمهوری آمریکا در پیش است، بعید است 
وضعیت تحریمها تا نوامبر تغییری کند. بازار 
نفت به تدریج رو به بهبود اســت و نشانه 
هایی از افزایش تدریجی مصرف حداقل در 
چین دیده می شود و تصور ما بر این است 
که طی یک تا دو ماه آینده سایر کشورهای 
جهــان هم به تدریج خــود را با وضعیت 
فعلی وفق می ددهند اما مشکل ما تحریمها 

هستند. مشکل ایران چگونگی فروش نفت 
اســت. گاهی آمریکاییها در مطبوعات از 
قاچاق نفت صحبت می کنند اما این قاچاق 
نفت نیست بلکه کســب و کار مشروعی 
اســت که آمریکاییها تحریم کرده اند و این 
امر فروش نفت را قاچاق نمی سازد. با این 
حال تحریمها یک مزیت برای اقتصاد ایران 
داشته که با چالشهای بسیاری روبروست و 
باعث تطبیق ســاختاری تدریجی با درآمد 
نفتی کمتر شده است. در نهایت به نظر می 
رســد در پنج تا ۱٠ سال آینده ایران خود را 
در وضعیتی پیدا می کند که نیاز چندانی به 
درآمد نفتی نخواهد داشت. بنابراین آسیبی 
که ما از ســقوط قیمت نفت تجربه کردیم، 
نسبت به بســیاری از کشــورهای دیگر 

تولیدکننده نفت قابل مدیریت بود.
وی در مورد تعداد مشتریان نفت ایران 
حاضر به توضیح نشد اما این گفته که ایران 
در حال حاضر دو یا سه مشتری نفتی دارد را 
رد کرد. معاون وزیر نفت درباره تاثیر شیوع 
ویروس کرونا بر تولیــد نفت ایران اظهار 
کرد که ملاحظات سلامتی مشکلی برای ما 
ایجاد نکرد زیرا مقامات بهداشــت در این 
عرصه به خوبی عمل کردند. ویروس کرونا 
و ملاحظات بهداشتی روی تولید نفت ایران 
تاثیر نگذاشت اما تقاضای کمتر برای نفت 
تاثیرگذار بود. وی درباره این که آیا سیاست 
ایــران در خصوص اوپک با تغییرات فعلی 
بازار عوض شده است، پاسخ داد: سیاست 
ایران در قبال اوپک تغییر نکرده و ما همچنان 
اوپــک را دارای پتانســیل ایفای نقش در 

برقراری توازن بازار می بینیم. 

معاوناستانداریهرمزگانخبرداد:

وزیرجهادکشاورزیعنوانکرد:

مدیرکلدفترتوسعهخدماتبازرگانیسازمانتوسعهتجارتایران:

دبیرکلکانونصرافانایران:

سرپرستادارهکلشیلاتهرمزگان:

جامعهصیادیهرمزگانوشیلاتخواهانبرخوردجدیباصیدغیرمجازاست

نماینده موقت ایران در اوپک در خصوص نحوه رویارویی ایران 
با شــرایط چالش برانگيز و دفــاع از صنعت نفت خود گفت: با 
توجه به این كه انتخابات ریاست جمهوری آمریکا در پيش است، 
بعيد اســت وضعيت تحریمها تا نوامبر تغييری كند. بازار نفت 
به تدریج رو به بهبود اســت و نشانه هایی از افزایش تدریجی 
مصرف حداقل در چين دیده می شود و تصور ما بر این است كه 
طی یک تا دو ماه آینده سایر كشورهای جهان هم به تدریج خود 
را با وضعيت فعلی وفق می ددهند اما مشکل ما تحریمها هستند. 

ایران به مدت چند دهه در طول جنگهای نظامی و جنگهای قیمت نفت، روابط خود در اوپک را به دست حسین کاظم پور اردبیلی، دیپلمات باسابقه سپرده بود.

ایران همچنان جایگاه مهمی در اوپک دارد
معاون وزیر نفت:
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معاون صید و بنادرماهیگیری شیلات ایران با اشاره به جایگاه صید و صیادی استان هرمزگان گفت: ساماندهی وضعیت صید و صیادی استان هرمزگان با جدیت پیگیری شود.

گروه اقتصــادی - ســید پرویز 
محبی در نشســت با مدیرکل  و معاونت 
صید و بنادر ماهیگیری شیلات هرمزگان، 
فرمانده یگان حفاظت منابع آبزیان شیلات 
هرمزگان و جمعی از مســئولین شیلات 
هرمزگان، با اشــاره بــه وضعیت صید و 
صیادی استان هرمزگان و همچنین جایگاه 
مطلوب اســتان هرمزگان در حوزه صید و 
صیادی کشــور گفت: بدون شک صید و 
صیادی در اســتان هرمــزگان از اهمیت 

ویژه ایی برخوردار اســت که باید به شکل 
ویژه ایی و با حساســیت خاص مسائل و 

مشکلات آن تا مرتفع شدن پیگیری شود.
وی بــا بیان اینکه صید غیر مجاز   به 
عنوان یک آفت برای صید و صیادی استان 
مطرح اســت گفت: تشکیل شورای یگان 
حفاظت منابع آبزیان ، تشکیل کمیته های 
تخصصی صیــد و صیادی، تشــدید در 
برخــود با متخلفین حوزه صید و صیادی، 
تاکید بر بهره گیری بیشتر از قانون حفاظت 

و بهره بــرداری از منابــع آبزی جمهوری 
اســلامی و … می توانــد نقش مهمی در 
ســاماندهی صید و صیادی اســتان داشته 
باشــد. محبــی اســتفاده از ظرفیت ها و 
تعاملات خوب دریابانی ، استانداری ، سپاه 
و دستگاه قضا را فرصتی مغتنم برای برچیده 
شدن تخلفات صیادی در استان هرمزگان  
در چارچــوب قوانیــن و مقررات خواند 
و عنــوان کرد: وضعیــت موجود نیازمند 
حمایت های بیش از پیش از این مجموعه 

در برخورد با عاملین هر نوع صید غیر مجاز 
و تخلف است و این موضوع نیازمند ایجاد 
یک تفاهم و تعامل سازنده در سطح کشور 
و استان برای برخورد در چارچوب قوانین 

حفاظت از منابع آبزیان کشوراست.
معاون صید و بنادرماهیگیری شیلات 
ایران اســتفاده از فن آوری نوین و نصب 
ســامانه های پایشــی بر روی شناورهای 
صیادی را لازمه تحقق صید اصولی و پایدار 
خواند.در ادامه سرپرست اداره کل شیلات 

هرمزگان با اشــاره به برخــورداری از  دو 
هزار و ۳٠٠  کیلومتر نوار ساحلی)باجزایر(  
و  مزیــت بهره گیری توام از خلیج فارس 
و دریــای عمان، ظرفیت ویــژه ایی برای 
صید و صیادی استان رقم زده است گفت 
:برخــورداری و حفاظت از چنین ظرفیتی 
نیازمند نیروی انســانی لازم ، منابع مالی و 
تجیهــزات برای حفاظت از منابع آبزیان و 
مراقبت از منافع ملی و جامعه صیادی است. 
عبدالرسول دریایی  در خصوص صید غیر 

مجاز تصریح کرد: جامعه صیادی استان و 
شیلات خواهان برخورد جدی و قاطعانه با 
این معضل اســت چرا که نه تنها به جامعه 
صیادی آســیب میزنند بلکه نسل آبزیان را 
منقرض و آرامش روانی جامعه را نیز برهم 

می زنند. 
وی با اشاره به برخورداری استان از 
چهار هزار و ۵٠٠ فروند شناور و بالغ بر ۳٢ 
هــزار نفر صیاد در  دوهزار و ۳٠٠ کیلومتر 
مرز آبی  گفت: منابع انســانی و تجهیزات 

شــیلات هرمزگان برای رصد شناورهای 
قانونی هم کافی نیست ،چه برسد به هجمه 
عظیم تخلفــات شــناورهای بی هویت 
و متخلــف ، بدون شــک این مهم ورود و 

حمایت قانونی همه مســئولان استانی و 
کشــوری مرتبط را طلب می کند و نیاز به 
حمایت مــادی ومعنوی از یگان حفاظت 

شیلات استان لازم و ضروری است.

گروه اقتصادی -  معاون پشــتیبانی 
و توســعه مدیریــت آمــوزش و پرورش 
هرمزگان از تمدید ثبت نام مسکن فرهنگیان 
تا ٢٠ خردادماه ۹۹ خبر داد.موســی رئیسی 
حســنلنگی با اعلام تمدید ثبت نام مسکن 
فرهنگیان، گفت: در پی شیوع ویروس کرونا 
و به تبع آن تعطیلی مدارس از اسفند ماه ۹۸، 
برخی همکاران شاغل و بازنشسته از فعال 
بودن سامانه ثبت نام مسکن فرهنگیان تا ٢٠ 
فروردین ماه ۱۳۹۹ بی اطلاع بوده و متقاضی 
تمدید سامانه ثبت نام مسکن فرهنگیان شده 

بودند.وی افزود: با مکاتبات صورت گرفته 
با وزارت آموزش و پرورش، تمهیدات لازم 
جهت ثبت نام افراد دارای نقص اطلاعات 
و معترض به نتایج پالایش اعلام شــده از 
ســوی وزارت راه و شهرسازی اتخاذ و در 
راستای پاسخ به تقاضای همکاران فرهنگی، 
طــی هماهنگی های انجام شــده با مبادی 
 ذیربــط، ســامانه profile.medu.ir  و 
 ٢۹ تاریــخ  از   )maskan.medu.ir(
اردیبهشــت ۹۹ لغایت ٢٠ خردادماه سال 
جاری فعال شــده است.رئیسی حسنلنگی 

ادامه داد: ضروری است فرهنگیان شاغل و 
باز نشسته متقاضی دریافت مسکن فرهنگیان 
تأکید می شــود که برای ثبت اطلاعات در 
زمان تعیین شــده به سامانه مسکن مراجعه 
کنند.وی تصریح کرد: مهلت تعیین شــده 
قابل تمدید نیســت و پس از انقضا مهلت 
اعلام شــده، ســایت بســته خواهد شد و 
افرادی که به دلایل مختلف نتوانند در زمان 
تعیین شــده اقدام به ثبت نام کنند، فرصت 
خانه دار شــدن در این مرحله از آنها سلب 
خواهد شد.رئیسی حسنلنگی گفت: افرادی 

که شــرایط و مشخصات آنان قبلًا از سوی 
وزارت راه و شهرســازی تأیید شده است و 
فرم امتیاز بندی را تکمیل کرده اند از ورود به 

سامانه جدا خوداری کنند.

گروه اقتصادی -  سخنگوی صنعت 
برق کشــور از ٢ برابر شدن حجم سرمایه 
گذاری تجهیزات اصلی صنعت برق در سال 
جهش تولید، با وجود فشارهای اقتصادی 
خبر داد. مصطفی رجبی مشــهدی، با اشاره 
به تولید ۶٠ درصد برق کشــور به وســیله 
بخش غیر دولتی و خصوصی، پیمانکاران 
و تأمین کنندگان تجهیزات را بازوان توانای 
صنعت برق کشور عنوان و بر عزم صنعت 
برق برای تعامل سازنده و به حداقل رساندن 
نگرانی های این بخش تاکید کرد.وی ادامه 
داد: صنعت برق با وجود پیوستن سالانه یک 
میلیون مشترک جدید و و لزوم پاسخگویی 
بــه تعهدات خود همچنیــن لزوم ظرفیت 
ســازی برای توســعه بخش های صنعت، 
کشــاورزی و ســایر حوزه های خدماتی، 
نمی تواند در حوزه سرمایه گذاری متوقف 
بماند و باید متناســب با توسعه بخش های 
تولیــدی، ظرفیت های لازم را ایجاد کند.به 
گفته این مقام مسوول به همین دلیل از سال 
#هرهفته_الف_ب_ایران  پویش  گذشته 
در صنعت آب و برق ایجاد شــد و امســال 
تاکید شده است علاوه بر تمرکز بر ساخت 
و سازها، سازوکارها را نیز برای بهبود ارائه 
خدمات، ارتقاء دهیم بنابراین جریان سرمایه 
گــذاری در صنعت برق بدون توقف دنبال 
خواهد شد و سازوکارهای مورد نیاز برای 
تأمیــن منابع پروژه ها در دســتور کار قرار 

دارد..رجبی مشــهدی با اشاره به حدود ۱۵ 
هزار میلیارد تومان ســرمایه گذاری سالانه 
در  شــبکه برق، میزان تحقق منابع را سالانه 
حــدود ۷ تا ۸ هزار میلیــارد تومان عنوان 
کــرد که صنعت بــرق را ناگزیر به اولویت 
بندی پروژه ها ســاخته است.  وی رشد ۳.۹ 
درصــدی مصرف انــرژی و ۱.۵ درصدی 
مصرف پیک از ابتدای امسال را یادآور شد 
و روند اولویت بنــدی پروژه ها را از مبداء 
شرکت های برق منطقه ای و توزیع و سپس 
بررســی اولویت ها به لحاظ پایداری شبکه 
اصلی در شرکت مدیریت شبکه وهمچنین 
اولویت بندی بر اساس حوزه های تخصصی 
شــرکت توانیر عنوان کرد که همگی مبتنی 
بر مطالعات فنی و تخصصی انجام می شود.

ســخنگوی صنعت برق نظام تعرفه برق را 
نظامی تکلیفی عنوان کرد که قانونگذار مقرر 
کــرده نرخ برق تکلیفــی و کمتر از قیمت 
تمام شــده باقی بماند ودرعین حال تفاوت 
نرخ تکلیفی با قیمت تمام شــده برق را نیز 
محاســبه و به عنوان مطالبه صنعت برق از 
دولت لحاظ نمایــد  که در تبصره ۵ قانون 
بودجه ســال ۹۹ نیــز وجود دارد و صنعت 
برق را در پرداخت به موقع مطالبات کمک 
خواهــد کرد. طی دهه اخیر نرخ ارز حدود 
۱٢ برابر و قیمت فلزات در کمترین آن یعنی 
فــولاد بیش از ۶ برابــر افزایش یافت و این 
درحالیســت که قیمت برق در این سال ها 

۱.۷ برابر شد و منجر به افزایش هزینه ها در 
صنعت برق شد.این مقام مسوول با اشاره به 
ظرفیت قانونی خوبی که در قانون بودجه از 
ســال ۹۷ به مرحله اجرا گذاشته شد اظهار 
داشــت: با استفاده از این ظرفیت توانستیم 
۱۱ هزار میلیارد تومــان از بدهی ها اعم از 
بدهی پیمانکاران و تأمین کنندگان تجهیزات 
به سیســتم بانکی و بدهی های مالیاتی را در 
ســال ۹۷ تســویه کنیم و این میزان در سال 
۹۸ به تسویه ٢ هزار میلیارد تومان از بدهی 
هــای صنعت برق انجامیــد که به جهت ٢ 
محدودیت قانونی کاهش یافت، نخســت 
اینکه پرداخت بدهی تا پایان ســال ۹۶ در 
قانون لحاظ شــد و امکان تســویه بدهی 
ســال های ۹۷ و ۹۸ میســر نشد، دوم اینکه 
بیشــتر این ظرفیت قانونی را به بانک عامل 
حوزه مسکن داده بودند که باید تلاش کنیم 
بانک ها متنوع باشند. رجبی مشهدی تعداد 
قراردادهای پیمانــکاران و تأمین کنندگان 
تجهیــزات کــه باید با شــرکت های برق 
منطقه ای تعیین تکلیف شــوند را بر اساس 
اعلام سندیکای صنعت برق ۵۳ مورد اعلام 
کــرد که ٢۴ مورد آن فعال شــده و درحال 
انجام است. همچنین با تمهیدات انجام شده 
۴ قرار داد خاتمه یافته، ۴ قرارداد فسخ شده 
و ٢۱ قــرارداد نیز درحال بررســی و جمع 
بندی است.سخنگوی صنعت برق گفت: 
در بخش توزیع نیز از مجموع ۴٠۳ قرارداد 

مورد اختلاف مربوط به ۳۵ شرکت توزیع، 
۱۹۶ قرارداد در دست اجرا قرار گرفت، ۱٢۸ 
قرارداد به اتمام رسید، خاتمه قراردادها ۷۳ 
مورد و فقط ۶ مورد از ۴٠۳ قرارداد فســخ 
شد که نشــان از تعامل خوب صنعت برق 
با ســندیکا اســت و البته قراردادهایی نیز 
بیرون از سندیکای صنعت برق وجود دارد 
که به آنها هم رســیدگی می کنیم و تک تک 
قراردادهایی که با مشکل مواجه هستند در 
کمیته ای مشــترک بررسی و عمده مسائل 
قراردادی در همین جلسات برطرف شده و 
علاقمند هستیم نمایندگان بخش خصوصی 
نیز در این جلســات حضور داشته باشند و 
نقطه نظرات آنها را نیز جویا شویم. آمادگی 
داریم جلســه ای را با بخش خصوصی در 
توانیر برگزار کنیم و مطابق قانون و ضوابط و 
با استفاده از نقطه نظرات بخش خصوصی، 
سازوکاری را برای حل مسائل به کارببندیم 
و نگرانی این بخش را که در شرایط سخت 
اقتصــادی به ما کمک می کنند، تا جایی که 

به لحاظ قانونی امکانپذیر باشد، رفع کنیم.

گروه اقتصــادی -  دبیر کل کانون 
صرافان ایران اظهار داشــت: تمام راه های 
دور زدن مقــررات بــرای دلالی در خرید 
سهمیه ارزی را مسدود کرده ایم به طوری که 
متقاضیان باید خودشان با داشتن مدارک از 
جمله کارت ملی حضور داشته باشند و وجه 
از حساب خود این افراد انتقال پیدا می کند.

شــهاب قربانی درباره ترفند برخی از 
دلالان در خرید ســهمیه ارز افراد حقیقی از 
صرافی ها از طریق ارایه چندین کارت ملی 
اظهار داشت: هر فردی یکبار می تواند با ارایه 
مدارک از سهمیه ارزی ٢ هزار دلاری خود 

استفاده کند اما تمام راه های دور زدن مقررات 
برای دلالی در خرید سهمیه ارزی را مسدود 
کرده ایم به طوری که متقاضیان باید خودشان 
با داشتن مدارک از جمله کارت ملی حضور 
داشته باشند و وجه از حساب خود این افراد 

انتقال پیدا می کند.
وی ادامــه داد: یک دلال نمی تواند با 
داشــتن چند کارت ملی و با یک حســاب 
بانکی نســبت به خرید سهمیه ارزی افراد 
اقــدام کند.دبیر کل کانــون صرافان ایران 
تاکید کرد: صرافی های تضامنی کارت ملی 
شــخص، دریافت از حساب خود شخص 

و حضور متقاضی و شــماره تلفن همراهی 
که در مالکیت شــخص متقاضی باشــد را 
برای ارایه سهمیه ارزی الزامی می دانند و در 
صورت طی این فرایند سهمیه ارزی به افراد 
اختصاص می یابد. قربانی افزود:  این سیاست 
بانک مرکزی بوده تا حداقل نیاز هر شخص 
حقیقی به ارز در طول یک سال برطرف شود 
و اگــر فردی ارز مازاد بخواهد باید آن را از 
بازار آزاد تهیه کند.   وی با اشــاره به افزایش 
تقاضا برای ارز به دلیل از سرگیری مراودات 
تجاری اظهار داشــت: در چند ماه گذشته 
به دلیل شــیوع ویروس کرونا در مراودات 

تجاری تاخیری رخ داد و با از سرگیری این 
روابط، شاهد انباشت حجم تقاضا در بازار 
هســتیم اما به تدریج التهاب بازار در حال 
تخلیه است و تا تیرماه که موعد انجام تعهد 
صادرکنندگان برای بازگرداندن ٢٠ میلیارد 
دلار اســت، بازار ارز به تعادل می رسد.دبیر 
کل کانــون صرافان ایران  در پاســخ به این 
سوال که ممکن است نرخ تعادل دلار حدود 
۱۵ هزار تومان باشــد، گفت: نرخ دلار را در 
بــازار عرضه و تقاضا تعیین می کند، ممکن 
است آنقدر فشار عرضه افزایش یابد که دلار 

به کمتر از ۱۵ هزار تومان هم برسد. 

معاون پشتیبانی آموزش و پرورش هرمزگان:

۲۰خردادماه۹۹آخرینمهلتثبتناممسکنفرهنگیان

سخنگوی صنعت برق خبر داد:

افزایش۲برابریسرمایهگذاریدرصنعتبرق


